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PROTOKÓŁ NR 22/20 

POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I GOSPODARKI  

RADY POWIATU W GRYFINIE 

z dnia 23 listopada 2020 r. 
  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:00 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  
przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 13:00. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności – zał. nr 1), Starosta Gryfiński – Wojciech Konarski, 

Wicestarosta Gryfiński – Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Gryfińskiego - Andrzej Krzemiński, 

Skarbnik powiatu – Jolanta Staruk, Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie – Roman 

Michalski, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz – 

Bień, Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna 

Zawierucha, Zastępca Naczelnika Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Agata 

Bazydło, Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu – Aneta Płóciennik - Śmiałkowska, 

Inspektor z Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Krzysztof Krawczyk, Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie - Bożena Stawiarska. Posiedzenie otworzył, stwierdził quorum i 

obrady w trybie zdalnym poprowadził Przewodniczący komisji Hubert Andrych. Tematem była 

analiza i opiniowanie projektu uchwały na XXIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie, analiza stanu 

nieruchomości będących w zasobach Powiatu Gryfińskiego oraz informacja o 

rozprzestrzenianiu się wirusa ASF i przygotowanie do przeciwdziałania zagrożeniu.  

 

  

Ad. 2  

Porządek obrad 22 posiedzenia Komisji Budżetu i Gospodarki został przedstawiony, stanowi 

zał. nr 2. 

 

Ad. 3  

Protokół z 21 posiedzenia Budżetu i Gospodarki z dnia 21 września 2020 r. po uwzględnieniu 

poprawek radnego Wojciecha Długoborskiego do jego wypowiedzi zostały przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 4  

Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XXIII sesję Rady Powiatu  

w Gryfinie. 

 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na ustanowienie służebności gruntowej na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Gryfińskiego, położonej w obrębie Kołowo, gmina Stare Czarnowo  

(druk nr 2/XXIII) 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna 

Zawierucha powiedziała, że właściciele ww. nieruchomości wystąpili z wnioskiem  

o ustanowienie na rzecz działki nr 40/4 służebności przejścia i przejazdu w działce nr 40/7, 

w celu zapewnienia nowo wydzielonej działce dostępu do drogi publicznej. Stosownie do  

§ 2 uchwały Rady Powiatu w Gryfinie Nr XV/173/2008 z dnia31 stycznia 2008 r. w sprawie 

określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania oraz wydzierżawiania lub wynajmowania 

i użyczania nieruchomości lub ich części stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego 

potrzebna jest zgoda Rady w tym zakresie.  

 

Radny Wojciech Długoborski stwierdził, że nie rozumie dlaczego musi być ustanowiona 

służebność, skoro z załączonej mapki wynika, że właściciele działki mają dostęp do drogi 

publicznej.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że prawnie fragment drogi do którego mieszkańcy mają dostęp jest 

przeznaczony na poszerzenie drogi w przyszłości. Służebność dla właścicieli działki będzie  

w formie odpłatnej i jest niezbędna do tego, gdyby w przyszłości właściciele chcieli sprzedać 

nieruchomość umiejscowioną na opisywanej działce. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  

w najem w trybie bezprzetargowym na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Gryfińskiego, położonych w obrębie 

ewidencyjnym 3 m. Moryń, gmina Moryń (druk nr 3/XXIII) 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego – Lucyna 

Zawierucha powiedziała, że Zarząd Powiatu w Gryfinie ogłosił otwarty konkurs ofert  

na realizację zadania Powiatu Gryfińskiego z zakresu pomocy społecznej pn. "Prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej działającego na terenie powiatu gryfińskiego w miejscowości 

Moryń, przeznaczonego dla 120 dorosłych osób niepełnosprawnych intelektualnie".  

Zadanie to będzie realizowane na podstawie zawartej umowy od dnia 01 stycznia 2021 r. do 

dnia 31 grudnia 2025 r. Realizacja zadania prowadzona będzie przez podmiot wyłoniony w toku 

ww. procedury konkursowej na nieruchomościach zabudowanych, stanowiących własność 
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Powiatu Gryfińskiego, oznaczonych numerami działek: 133, 232/1, 235/1, 236/1 i 210, 

położonych w obrębie ewidencyjnym 3 m. Moryń, gmina Moryń, tj. w budynkach 

dotychczasowego Domu Pomocy Społecznej w Moryniu. Wobec powyższego, zachodzi 

potrzeba oddania w najem w trybie bezprzetargowym przedmiotowych nieruchomości na rzecz 

podmiotu, który będzie realizował zadanie Powiatu Gryfińskiego z zakresu pomocy społecznej 

pn. "Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej działającego na terenie powiatu gryfińskiego  

w miejscowości Moryń, przeznaczonego dla 120 dorosłych osób niepełnosprawnych 

intelektualnie". 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Gryfińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku” (druk 

nr 4/XXIII) 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz – Bień 

powiedziała, że Program stanowi punkt wyjścia do pogłębienia istniejącej już współpracy  

w celu lepszego i efektywniejszego wykonywania zadań ustawowych Powiatu. Celem programu 

współpracy jest coroczne wskazywanie priorytetowych zadań po to, by na ich realizację 

kierować środki finansowe. Priorytetowe zadania publiczne oraz środki przeznaczone  

na realizację Programu w 2021 to:  

1)  pomoc społeczna, w tym pomoc rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej oraz 

wyrównywania szans tych rodzin i osób - jednostka organizacyjna odpowiedzialna za realizację  

2)   wspieranie rodziny i systemu pieczy zastępczej - jednostka organizacyjna odpowiedzialna 

za realizację PCPR; 

3) działalność na rzecz osób niepełnosprawnych - jednostka organizacyjna odpowiedzialna  

za realizację PCPR; 

4) udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz zwiększania świadomości prawnej 

społeczeństwa - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – Wydział Organizacji  

i Informacji; 

5)    ochrona i promocja zdrowia, w tym działalność lecznicza w rozumieniu ustawy z dnia 
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15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej (Dz. U. z 2020 r. poz. 295 i 567) - komórka 

organizacyjna odpowiedzialna za realizację – Wydział Edukacji; 

6)   kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i dziedzictwa narodowego - komórka organizacyjna 

odpowiedzialna za realizację Wydział Edukacji; 

7)   wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej - komórka organizacyjna odpowiedzialna  

za realizację – Wydział Edukacji; 

8)   turystyka i krajoznawstwo - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – Wydział 

Edukacji; 

9)   ratownictwo i ochrona ludności - komórka organizacyjna odpowiedzialna za realizację – 

Wydział Zarządzania Kryzysowego 

 

W roku 2021 na realizację zadań publicznych objętych niniejszym programem szacuje się kwotę 

w wysokości 14 856 473,00 zł z czego na zadania realizowane przez PCPR – 14 588 473,00 zł, 

są to: 

 działalność 3 domów pomocy społecznej – 12 983 706,00 zł, 

 działalność 2 warsztatów terapii zajęciowej – 1 484 267,00 zł, 

 zajęcia klubowe w warsztatach terapii zajęciowej – 40 500,00 zł, 

 dofinansowanie zadań z zakresu sportu, kultury – 50 000,00 zł, 

 zadania zlecone z zakresu rehabilitacji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych 

– 30 000 zł, 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał o Komisję Konkursową, która rozpatruje oferty  

w ramach współpracy z Powiatem, ale to Zarząd Powiatu ostatecznie rozstrzyga konkurs  

w formie uchwały. Wyniki konkursu są również publikowane na Biuletynie Informacji 

Publicznej – czy są to wyniki ustalone przez Komisję Konkursową czy jest to już opublikowane 

w formie podjętej uchwały Zarządu Powiatu?  Czy w dotychczasowej praktyce była rozbieżność 

pomiędzy tym, co ustaliła Komisja Konkursowa, a tym co zadecydował Zarząd? 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz – Bień 

odpowiedziała, że głównym zadaniem Komisji Konkursowej jest ocena formalna  

i merytoryczna, komisja sugeruje również Zarządowi komu i jaką kwotę przyznać. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w kwestii rozbieżności pomiędzy 

sugestiami Komisji Konkursowej a ostatecznymi decyzjami Zarządu to dotyczą one możliwości 
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finansowych w przekazanych środkach, sporadycznie w jednostkach z którymi planuje się 

współpracę. 

Jeżeli chodzi o informacje udostępniane na stronie Starostwa, to są to ostateczne wyniki 

Konkursu, zatwierdzone przez Zarząd. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał  o to w jakim sprawozdaniu zostaną przekazane 

informacje z realizacji programu (zapis w paragrafie 10, załącznik do omawianego projektu 

uchwały). 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki – Elżbieta Lorenowicz – Bień 

odpowiedziała, że jest to sprawozdanie przedstawiane na sesji Rady Powiatu w maju i zawiera 

ono szczegółowe informacje o tym, kto realizował Program Współpracy Powiatu Gryfińskiego  

z Organizacjami Pozarządowymi i jakie środki na ten cel zostały już wykorzystane.  

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr XVI/114/2020 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 30.04.2020 r. w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. (druk nr 5/XXIII) 

 

Dyrektor PCPR w Gryfinie Bożena Stawiarska powiedziała, że obecnie w związku   

z  zaostrzeniem  epidemii  koronowirusa  i  brakiem możliwości zrealizowania turnusów  

rehabilitacyjnych,    na   zadaniu dotyczącym dofinansowania turnusów rehabilitacyjnych  dla 

osób  niepełnosprawnych  pozostały  niewykorzystane   środki w kwocie 23.300,00 zł.  

Z     uwagi   na    dużą    ilością   wpływających   wniosków    na    zadanie   dotyczące 

dofinansowania   zaopatrzenia   w  sprzęt  rehabilitacyjny,   przedmioty   ortopedyczne i    środki    

pomocnicze,   przyznawane   osobom   niepełnosprawnym   na   podstawie odrębnych przepisów 

istnieje konieczność przeniesienia niewykorzystanych   środków na   to   zadanie.   W   chwili   

obecnej   na   wskazanym   zadaniu   pozostało   jedynie 26.373,54  zł. Dyrektor PCPR dodała, 

że projekt Uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną Radę ds. Osób 

Niepełnosprawnych w Gryfinie. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 
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V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2021-2025 (druk nr 6/XXIII) 

 

Dyrektor PCPR w Gryfinie Bożena Stawiarska poinformowała, że do zadań własnych 

powiatu należy opracowanie i realizacja powiatowego programu przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Program będzie kontynuacją poprzedniego 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie w Powiecie Gryfińskim w latach 2016-2020. Będzie zawierał aktualne dane 

dotyczące przemocy w powiecie gryfińskim, analizę poprzednich lat oraz zaktualizowane 

podstawy prawne. Również uwzględnia cele wynikające z Krajowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 4 os., przeciw – 0, wstrz..– 0,  

1 os. nie brała udziału w głosowaniu) 

 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia dotacji celowej 

Okręgowi Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie (druk nr 7/XXIII) 

 

Zastępca Naczelnika Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa – Agata Bazydło  

powiedziała, że w 2019 r. Zarząd zatwierdził propozycję zadań oraz wysokość dotacji celowych 

przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej w 2020 r.: dotacje 

dla osób fizycznych (27 wniosków) na zakup  ekologicznych urządzeń grzewczych  - 

108.000,00 zł oraz dotacja dla osób fizycznych (3 wnioski) na zakup  instalacji 

wykorzystujących lokalne źródła energii - 12.000,00 zł. Z uwagi na ograniczone środki 

finansowe w planie wydatków na 2020 r. nie uwzględniono wniosku o dotację dla  

PZW Szczecin na ochronę wód i brzegów przed zanieczyszczeniem, zwalczanie kłusownictwa 

wodnego, zapewnienie bezpieczeństwa osobom przebywającym w obrębie akwenów wodnych 

na terenie całego powiatu gryfińskiego. Wniosek spełnił wymogi formalne oraz był zgodny  

z kierunkami finansowania określonymi w uchwale. Proponuje się więc udzielenie dotacji 

celowej w wysokości 4 000,00 zł na zadanie ,,Ochrona wód i ich brzegów przed 

zanieczyszczeniem, zwalczanie kłusownictwa wodnego, zapewnienie bezpieczeństwa osobom 

przebywającym  w obrębie akwenów wodnych na terenie całego powiatu gryfińskiego poprzez 
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zakup pontonu, pompki elektrycznej samochodowej, dwóch kamizelek ratunkowych, aparatu 

cyfrowego typu super zoom i pięciu kamizelek ,,straż rybacka” do użytku podczas patroli 

strażników Społecznej Straży Rybackiej  Powiatu Gryfińskiego”,  realizowane przez Okręg 

Polskiego Związku Wędkarskiego  w Szczecinie.  

  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na 

podpisanie umowy na świadczenie usług w publicznym transporcie zbiorowym na 

terenie Powiatu Gryfińskiego (druk nr 8/XXIII) 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu – Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 

powiedziała, że projekt uchwały został przygotowany w związku z pismem otrzymanym od 

Wojewody Zachodniopomorskiego, w którym informuje, że otwiera nabór wniosków o objęcie 

dofinansowaniem linii komunikacyjnej pożytku publicznego. Celem ustawy o Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej jest zapewnienie 

dostępności komunikacji autobusowej, publicznego transportu zbiorowego dla obywateli  

z uwagi na niewystarczający poziom środków finansowych na realizację zadań własnych 

jednostek samorządu terytorialnego w powyższym zakresie. Samorząd powiatowy, który ma na 

uwadze przeciwdziałanie wykluczeniu transportowemu mieszkańców w okresie wakacji z gmin 

Moryń, Cedynia z najbliższym węzłem komunikacyjnym jakim jest Chojna poprzez 

dofinansowanie autobusowego publicznego transportu zbiorowego składa wniosek o objęcie 

dofinansowaniem linii komunikacyjnej pożytku publicznego.  

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał  czy wyszczególniona w projekcie uchwały linia 

autobusowa na terenie Morynia, Cedyni i Chojny to jedyna linia w Powiecie, która wymaga 

dofinansowania – może warto byłoby rozważyć opcję uruchomienia dodatkowych linii  

na terenie całego Powiatu. 

 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu – Aneta Płóciennik – Śmiałkowska 

odpowiedziała, że linia w wymienionych miejscowościach zostaje otwierana corocznie  

w związku z pisemnymi wnioskami mieszkańców, które wpływały do Starostwa. Naczelnik 

zauważyła, że na pewno potrzeby na otwarcie linii są większe, ale dotyczą one bardziej obszaru 

gminnego i to Burmistrzowie powinni rozważyć ich otwarcie.  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej gminie Stare Czarnowo (druk nr 9/XXIII) 

 

Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Krzysztof Krawczyk powiedział,  

że prezes OSP w Starym Czarnowie na dofinansowanie zakupu podkrzesywarki spalinowej. 

Wydział Zarządzania Kryzysowego dokonał analizy przedstawionych we wniosku potrzeb i ich 

kosztów i z przeprowadzonej analizy stwierdza, że Ochotnicze Straże Pożarne przy wyborze 

sprzętu biorą pod uwagę jego jakość, parametry techniczne oraz cenę i rekomenduje udzielić 

pomocy finansowej w kwocie 2000 zł. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał  czy są jeszcze środki w budżecie Powiatu Gryfińskiego 

na pomoc Ochotniczym Strażom Pożarnym w 2020 r.  

  

Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Krzysztof Krawczyk odpowiedział,  

że pozostało jeszcze 28 300 zł z puli 65 000 zł jednak żadnych wniosków w tym roku wydział 

już raczej nie rozpatrzy, gdyż została ostatnia sesja w grudniu podczas której Rada musiałaby 

wyrazić zgodę na pomoc finansową dla OSP. 

 

Radna Aleksandra Zielińska zapytała jaki jest całkowity koszt zakupu podkrzesywarki. 

 

Inspektor Wydziału Zarządzania Kryzysowego – Krzysztof Krawczyk odpowiedział,  

że  

ok. 3 500 zł. 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2020 rok (druk nr 10/XXIII) 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zmiany w budżecie uwzględniają wnioski 

złożone przez Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Chojnie  

na podwyżki dla nauczycieli; Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, Dyrektora Poradni 
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Psychologiczno – Pedagogicznej w Gryfinie oraz Dyrektora Centrum Placówek Opiekuńczo – 

Wychowawczych w Chojnie w Gryfinie w sprawie  zwrotu przez ZUS 50% składek  

na ubezpieczenia społeczne, zdrowotne pracowników i Fundusz Pracy na podstawie art. 31zo 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19; Dyrektora Zespołu Szkół Ponadpodstawowych  

w Chojnie w sprawie zwiększenia  planu dochodów i wydatków dotyczących przedsięwzięcia 

pn. „Cyfrowy obywatel w cyfrowym świecie”. Zwiększenia dokonuje się w związku  

ze zwrotem przez kontrahentów środków dotyczących zakwaterowania w hotelu i transportu  

z lotniska z powodu nie odbycia się wyjazdu uczestników projektu spowodowanego 

obostrzeniami związanymi z epidemią COVID-19; Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Aleksandra Omieczyńskiego w Gryfinie oraz Zastępcy Naczelnika Wydziału Komunikacji i 

Transportu 

 

 

W związku z problemami technicznymi przewodniczący zarządził przerwę o godzinie 12:00. 

Posiedzenie rozpoczęło się ponownie o godzinie 12:15 w pięcioosobowym składzie komisji. 

 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał czy można spodziewać się od Gminy Gryfino zwrotu 

subwencji oświatowej w związku z przejęciem zadania - prowadzenie  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Aleksandra Omieczyńskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że zostało wystosowane pismo w tej 

sprawie do Burmistrza Miasta i Gminy Gryfino, trwają rozmowy w tej sprawie, jednak do 

Powiatu nie wpłynęły od września żadne środki.  

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał jaki jest miesięczny koszt dla Powiatu utrzymania 

omawianego liceum. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że w roku 2020 łączy koszt utrzymania  

I Liceum Ogólnokształcącego w Gryfinie w okresie  wrzesień – listopad wyniesie  

ok. 1 200 000 zł. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar poinformowała, że po wielu rozmowach o zwrocie 

subwencji, Burmistrz Miasta i Gminy Gryfino poinformował Zarząd Powiatu, że aby mogło 

dojść do przekazania środków konieczne jest wyrażenie na to zgody przez Radę Miasta. 
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Decyzja należy zatem do Burmistrza, który musiałby zainicjować projekt odpowiedniej uchwały 

i przedłożyć ją pod głosowanie na Sesji Rady Miejskiej w Gryfinie. 

 

 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk nr 11/XXIII) 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że Zgodnie ze zmianami w budżecie w 2020 

roku, dokonano następujących zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2020-2039: kwota dochodów została zwiększona o 1 076 817,04 zł  

zaś kwota wydatków została zwiększona o 1 076 817,04 zł. Dodano również następujące 

przedsięwzięcia: „Prowadzenie Domu Pomocy Społecznej w Moryniu (okres realizacji  

2021-2025” oraz „Wysokiej jakości staże kluczem do dobrej pracy, program Erasmus+”. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. (Za – 5 os., przeciw – 0, wstrz..– 0) 

 

 

 

Ad. 5 

Analiza stanu nieruchomości będących w zasobach Powiatu Gryfińskiego 
 

Przewodniczący komisji Hubert Andrych powiedział, że wszyscy członkowie komisji 

otrzymali materiał przygotowany przez Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Nadzoru Właścicielskiego – stanowi on zał. nr 3. Zadał pytanie jakie zmiany nastąpiły  

w zasobach nieruchomości Powiatu Gryfińskiego od zeszłego roku, kiedy to komisja również 

omawiała ww. temat. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że przybyło kilka działek, ponieważ Powiat przejął dwie drogi  

ze Skarbu Państwa, a jeśli chodzi o standardowe nieruchomości, to dokonywane były tylko 

podziały bądź rozgraniczenia. Naczelnik poprosiła o ewentualne pytania do konkretnej 

nieruchomości, która jest w przedmiocie zainteresowania radnych.  

 

Przewodniczący komisji Hubert Andrych zapytał o los budynku przy ul. Łużyckiej po byłym 

Zespole Szkół Specjalnych. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że jest przygotowany do dalszej sprzedaży, planowanej na koniec 

stycznia. Łącznie odbyły się już trzy przetargi, nieruchomość cieszy się zainteresowaniem, 

jednak finalnie nie udało się jej sprzedać, mimo, iż przy ostatnim przetargu było już wpłacone 

wadium przez potencjalnego kupującego. 

 

Przewodniczący komisji Hubert Andrych zapytał czy cena nieruchomości ulega zmianie  

w związku z ponownymi przetargami. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że Zarząd podjął decyzję o obniżeniu ceny nieruchomości.  

Na chwilę obecną wartość nieruchomości wynosi 1 360 000 zł.   

 

Członek Zarządu Jerzy Zgoda zauważył, że na wykazie nie widnieje działka w Trzcińsko – 

Zdrój przy ul. Cmentarnej po byłej stodole. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Lucyna 

Zawierucha odpowiedziała, że działka o której wspomina Radny należy do Skarbu Państwa 

i jest ona przygotowywana do rozdysponowania, jednak nie wchodzi w skład własnościowy 

Powiatu. 

 

Radny Wojciech Długoborski zadał pytanie do Przewodniczącego komisji co miał na myśli 

nazywając omawiany punkt porządku posiedzenia analizą nieruchomości w sytuacji,  

gdy przygotowany jest jedynie wykaz budynków i działek.  

 

Przewodniczący komisji Hubert Andrych stwierdził, że przygotowany wykaz jest 

wyczerpujący, jeżeli członków komisji interesuje jakaś konkretna nieruchomość/działka bądź jej 

stan techniczny, prawny to zachęca do zadawania pytań Pani Naczelnik. 

 

Członek Zarządu Jerzy Zgoda stwierdził, że według niego przygotowany materiał jest 

wyczerpujący, pokazuje wszystkie nieruchomości i działki, ich stan, użytek, powierzchnię oraz 

formę władania nieruchomością. 
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Radny Wojciech Długoborski stwierdził, że według niego nadal nie jest to analiza  

a zapoznanie się z wykazem nieruchomości. 

 

 

Ad.6 

informacja o rozprzestrzenianiu się wirusa ASF i przygotowanie do 

przeciwdziałania zagrożeniu.  

 

Przewodniczący komisji Hubert Andrych powiedział, że wszyscy członkowie komisji 

otrzymali materiał przygotowany przez Wydział Zarządzania Kryzysowego we współpracy  

z Powiatowym Lekarzem Weterynarii – stanowi on zał. nr 4. 

 

Radny Wojciech Długoborski zadał pytanie jakie kwestie zostały poruszone na spotkaniu  

w sprawie wirusa ASF o którym mowa w załączonym materiale. Z informacji wynika, że  

odbyło się ono w dniu 2 października 2020 r. i brał w nim udział Starosta Gryfiński i Powiatowy 

Lekarz Weterynarii oraz kto jeszcze brał w nim udział i kto był organizatorem? – pismo 

BRZ.0012.1.22.2020.AW 

 

Ad.7 

Przedstawienie propozycji do planu pracy Komisji na 2021 rok 
 

Po zgłoszeniu uwag członków komisji do Planu Pracy przygotowanego przez 

Przewodniczącego, komisja przygotowała ostateczny projekt Planu Pracy Komisji na 2021 r. – 

stanowi on zał. nr 5 do powyższego protokołu.  

 

 

Ad. 8 

Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 

 

Radny Wojciech Długoborski poprosił Starostę Gryfińskiego o zabranie głosu w sprawie  

DPS-ów, ponieważ wielu mieszkańców Powiatu twierdzi, że doszło tam do licznych zakażeń 

koronawirusem.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski przyznał, że sytuacja w DPS-ach na terenie Powiatu 

Gryfińskiego nie jest łatwa, ponieważ zarówno mieszkańcy jak i personel zostali zakażeni  

i wielu z nich przebywa na kwarantannach, co powoduje braki kadrowe i duże przemęczenie 

wśród wciąż pracujących osób. Zarząd Powiatu jest w stałym kontakcie z Dyrektorami 

jednostek, posiada wiedzę, iż nie brakuje środków ochrony osobistej. Zarząd Powiatu uruchomił 



 

13 

również pomoc w zakresie pracowników z Powiatowego Urzędu Pracy. Starosta Gryfiński 

dodał również, że zła sytuacja jest nie tylko w DPS-ach, ale również w Zakładzie 

Psychiatrycznym w Nowym Czarnowie.     

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał czy chodzi o jeden konkretny DPS i Zakład 

Psychiatryczny, czy może o więcej DPS-ów.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że chodzi o DPS w Nowym Czarnowie, 

Dębcach i w Moryniu. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że według stanu na dzień 20 listopada 

2020 r. w: 

- DPS w Trzcinsku – Zdrój nie ma osób zarażonych 

- DPS w Moryniu – zarażonych jest 2 mieszkańców i 4 pracowników 

- DPS w Nowym Czarnowie – zarażonych jest 7 mieszkańców i 14 pracowników 

- DPS w Dębcach – zakażonych 30 mieszkańców (ponad połowa)  i 2 pracowników 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał jak wygląda funkcjonowanie szpitala w Gryfinie jako 

tzw. covidowego. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że są otwarte wszystkie przyszpitalne 

poradnie specjalistyczne, jednak jeśli chodzi o działalność szpitala, to nie świadczy on żadnych 

innych usług prócz tych, związanych z zakażeniami koronawirusem. Starosta Gryfiński 

powiedział, że zgodnie z posiadaną wiedzą na chwilę obecną zajętych jest 20 łóżek, zaś część 

personelu przebywa na kwarantannie dlatego też Prezes Szpitala zgłosił się do Wojewody 

Zachodniopomorskiego o pomoc kadrową.  

 

Radny Tomasz Mirakowski zadał pytanie o tlenoterapię, ponieważ doszły go słuchy  

od pacjentów, że był problem w szpitalu w tym zakresie. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że nie było problemów z samym 

tlenem, natomiast szpital nie posiadał tyle zaworów redukcyjnych do instalacji tlenowych,  

ile było łóżek. Jednak są one pozyskiwane i uzupełniane na bieżąco. 
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Radny Tomasz Mirakowski zauważył duży problem z brakiem punktu radiologii na terenie 

Gryfina od momentu przekształcenia szpitala w covidowy. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że rozumie doskonale zgłaszany 

problem, jednak nie miał wpływu na decyzje odnoście formy prowadzonego zakresu usług  

w szpitalu w czasie trwania pandemii – decyzja została wydana przez Wojewodę, zaś szpital 

przekształcony praktycznie z dnia na dzień, mimo, iż Starosta zgłaszał fakt, że potrzeba więcej 

czasu by przygotować budynek pod względem technicznym. Jeżeli chodzi o punkt zdjęć 

rentgenowskich rozważa się opcję otwarcia starego wejścia do budynku żeby umożliwić 

mieszkańcom korzystanie z tej formy usług medycznych, jednak na razie jest to tylko pomysł  

i trzeba rozważyć wszystkie aspekty jego realizacji, ponieważ na chwilę obecną z pracowni 

rentgenowskiej korzystają pacjenci z COVID-19. 

 

Radny Tomasz Mirakowski zapytał czy przekształcenie szpitala wpłynęło jakoś na finanse 

Powiatu.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że na pewno, jednakże Prezes Szpitala 

nie ma na razie konkretnych danych w tym zakresie do przekazania Zarządowi. Z pewnością 

znacznie wzrosną koszty za np. utylizację, ponieważ przy „normalnym” funkcjonowaniu 

szpitala średniomiesięcznie oddawało się 10 kg nieczystości, natomiast teraz jest to 200 kg.  

 

Radny Tomasz Mirakowski pytał czy w związku z przekształceniem szpitala na covidowy 

zmieni się termin zakończenia inwestycji pn. „Rozbudowa szpitala Powiatowego w Gryfinie”. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że oddanie budynku nadal planowane 

jest na 15 grudnia 2020 r. i to czas pokaże, czy zostanie on również wyposażony w łóżka  

tzw. covidowe. 

 

Protokół sporządziła: 

Ada Wisławska 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji 

 

 Hubert Andrych   


